
Reuni� d«urg�ncia de la junta directiva

Josep Arroyo va reunir d'urg�ncia la seva directiva poc despr�s de saber que

Institut Balmes deixava de patrocinar el Sarri�. All� es va acordar que el club

posar� el cas en mans dels seus advocats i tamb� es va deixar sobre la taula la

possibilitat de convocar una reuni� informativa de socis per exposar la situaci�. El

vicepresident econ�mic, Jordi Costa, va indicar que "nosaltres hem anat de bona

fe. Les samarretes no les vam encarregar abans perqu� es parlava de si entravem

a l'acord amb el Girona FC. Quan va acordar-se que no, vam engegar el proc�s". El

directiu va recordar que es van colálocar logos d'Institut Balmes a les dues �rees

de la pista i en diversos llocs del pavell� i que aquesta temporada nom�s han

rebut uns 15.000 euros, tot i que l'empresa diu haver-ne pagat 67.000.
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